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Hoi 5.1.2e

We moeten op het reisformulier vanwege de AVG (vraag me niet om dat uit te leggen) in de toelichting ook de link naar de gids

opnemen.

Op onderstaande link staat die nog niet, maar ik neem aan dat dat wel snel komt, en dus voordat de brief wrsch volgende week

dinsdag of woensdag uitgaat (met de reizigers beginnen we nl vrijdag al?

Vrgroet

van:EE)BEET@ invws.nl>
Verzonden: woensdag 9 september 2020 12:14

Aan:

cc:

Onderwerp: RE: gesprek met Koolmees

Hoi BEES

Bedankt voor de terugkoppeling en opschaling her en der.

Met FEZ heb ik vanochtend afspraken gemaakt nad at gisteravond heeft opgeschaald. Ik heb FEZ een grove

schatting/onderbouwing gestuurd wat gemeenten mogelijk 2an meerkosten gaan hebben voor de quarantaine ondersteuning. Dit

komt neer op ong 3 min. Hierbij gaat FEZ naar IRF en verwacht vrijdag dusdanig ver te zijn dat we richting VNG kunnen

aangeven dat meerkosten gedekt zullen worden (tot max van 3 min tenzij anders aangetoond). Hier zit dus weer schot in.

De URL van de gids wordt www.rijksoverheid.nl/quarantaine en wordt vrijdag hier geplaatst. Bijgevoegd de pdf versie. Deze

wordt nu vertaald in engels, turks en arabisch en dan definitief opgemaakt.

Met SZW en EZK ben ik er voorlopig uit qua tekstpassage. Hierbij ook bijgevoegd. De volgorde is wel eerst een heleboel

winstwaarschuwing en dan pas de mogelijkheden, maar op inhoud staan de oplossingen er wel in. SZW gaat deze tekst nu ook

afstemmen met UWV en minister. Het kan dus zijn dat daar nog wijzigingen uit voortkomen.

Ik zal deze tekst ook naar [EE sturen.
Qua venrblijf zullen we niet meer verwijzen naar de crisisplaatsen. Deze zijn in VenV setting en voor mensen bedoeld die

verpleging nodig. Als we gemeenten het financieel comfort bieden dat zij eventuele verblijffskosten kunnen verhalen op de

meerkosten, dan verwacht ik dat het op lokaal niveau opgepakt kan worden. Een alternatief is om de veiligheidsregios de

opdracht te geven op x-zantal plaatsen aan te wijzen voor quarantaine. Maar mijn advies is om eerst af te wachten of de vraag

om verblijf echt opspeelt.

Hartelijke groet,

5.1.2e

5.1.2¢

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Directie Maatschappelijke Ondersteuning

Parnassusplein 5| 2511 VX| Den Haag

+31 655713514 minvws.nl

Van 1 t/m 8 oktober is het Week tegen Eenzaamheid.

Hét moment om een speciale actie te doen en dat stapje extra te zetten

om mensen tot écht contact met elkaar te brengen.
Lees hier hoe jij kunt bijdragen
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van: INEECNNEEEo minvws.ni>
Verzonden: woensdag 9 september 2020 09:07

@ minvws.nl>;

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: gesprek met Koolmees

Ha 5.1.2e

Dat klinkt mooi! Zou fijn zijn als we met tekst over inkomensvoorziening vandaag forse slag kunnen slaan. Ik wil daar ook EER
GRIER nog even op mee laten lezen, omdat deze passage onderdeel uit maakt van een breed politiek pakket van Wouter en

Hugo met de Pvda (die ook de Covidwet en steunpakket van SZW omvat). Belangrijk is in die tekst dus duidelijk te maken wat

we allemaal verkend hebben, dat we mn voor zzp’ers nu niets vinden, maar wel een opening bieden.

Ps de URL naar de gids, draait ie al? Dan ben ik wel even nieuwsgierig
Ps 2 Over bedden en vng probeer ik ernst en marge afstemmingsoverleg even aan te schieten...

Met vriendelijke groet,

Secretariaat:

Er Cc —

Verzonden: dinsdag 8 september 2020 23:26

) minvws.nl>

) minvws.nl>;[EI@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: gesprek met Koolmees

Ha EARLE

Dankjewel.
Hier kan EARN verder mee.

De quarantaine-aanpak heeft iets processie van Echternach-achtig

BEA. aan het eind van de dag een update:
Vooraf: de gids is klaar + een URL voor digitaal raadplegen

- Tekst over looncompensatie: kan nu verder
- VNG heeft brief aan de gemeenten klaar liggen, maar houdt deze op omdat ze ‘comfort’ willen hebben van VWS dat

mogelijke meerkosten worden vergoed. FEZ is in overleg met Min FIN. Maar er is nog groen licht. [ER informeert
hier ook over. Mogelijk dat een van jullie (samen met FEZ) Min FIN kan vragen mee te werken aan een afspraak.

Gaat waarschijnlijk om niet veel geld.
Kan mogelijk ook onderdeel zijn van overall kosten voor dit pakket (vooral het callcenter). We komen daar zsm op terug.

- Gemeenten die iets extra wilden doen haken een voor een weer af. Moeten al bezuinigen, taak rijk en dat soort

overwegingen. Rotterdam wrs nog wel, maar ook twijfels.
- Verblijf aanbieden als het nodig is. Hugo vroeg of bedden met zorg die in het kader van COVID in beschikbaar zijn

hiervoor ingezet kunnen worden. Doel van deze bedden is anders (zorg aan mensen uit ziekenhuis die nog niet naar huis

kunnen of zorg voor mensen die niet naar ziekenhuis hoeven). Er zijn 300 bedden direct beschikbaar en opschaalbaar
naar 850 bedden. is geen voorstander om deze bedden hiervoor in te zetten en adviseert extra

opdracht aan de VR’s. (Ik ken de bezettingsgraad niet van deze bedden, maar als die laag is zou het toch te overwegen

zijn deze voorraad zo nodig in te zetten. Er wordt namelijk weinig vraag verwacht door gemeenten.) Vraagt dan intern

afstemming met LZ.
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In de nota bij de brief voor de minister nemen we de relevante punten op.

Leek ons goed jou te informeren.

Groet,

IEEN. inva

Verzonden: dinsdag 8 september 2020 19:19

Aan: INEEEDN)BEET© mins. >;EEN)BERETo invvs n)>
Onderwerp: gesprek met Koolmees

«IEE
Wouter en Hugo zijn er op uitgekomen dat we in brief passage over inkomensmaatregelen wat meer gaan aankleden. Bedoeling
is vooral TK mee te nemen in de afwegingen en verkenning die wij hebben gemaakt (maw op de inhoud van de verkenning dus).
Dus als ik het heel plat vertaal: de nota aan Wouter van vrijdag in TKféahige termen in de brief opnemen. Met eigenlijk de

conclusie dat vraagstuk vooral bij mkb en zzp'ers zit en dat de complexiteit van de verkenning laat zien dat het moeilijk is op dit

moment tot concreet oplossingsvoorstel te komen. Dat we blijven doorzoeken en MSZW hierop terugkomt.
Meer op de achtergrond hebben ze verkend wat Koolmees in de deal met Asscher nu over het brede steunpakket hierover ook

zou kunnen meenemen. Eigenlijk lijkt de lijn dat er voor het mkb wel iets te organiseren is (bv subsidie-achtige regelingen, of

iets rondom verlichting werkgeverslasten. Maar dat de uitvoeringsmogelijkheden tot nu toe beperkt zijn). Voor zzp’ers is

doorbetaling ingewikkelder, omdat dat kans op misbruik vele malen groter maakt.

Kunnen jullie hiermee voor de brief uit de voeten?

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e

Secretariaat:

J pa


